
REFERAT AFD.BESTYRELSESMØDE 01.02.24 
Ingen afbud  
Referat: Anne Sofie  
 
SIDEN SIDST  
a. Vi har sendt en mail til hovedbestyrelsen, hvor vi udtrykker vores bekymring i forhold til personalepleje. 
b. Vi afventer stadig svar fra Eske vedr ansøgning om bæredygtigheds puljen til dækning af udgifter til 
unidræn. Samt løsning på affaldsordning, ladestandere og hvad der er søgt om fra bæredygtigheds puljen.  
c. Afd.bestyrelsens regnskab er afleveret til Finn. 
d. I stedet for at købe et skab til bestyrelsens ting, finder vi indtil videre plads i rengøringsskabet.  
e. Vi afventer et budgetmøde med Finn. 
f. Tilmelding og betaling til fællestur til Ovartaci museet er 11. marts.  
g. Anne Sofie snakker med Simon om fældning af fyrretræer og indkøb af nye i gård 10, samt indkøb af 
blomsterløg.  
 
1. Markvandring d. 25. april. Alle deltager. 
2. FAB (fælles afd.bestyrelsesmøde) er d. 13. april.  
3. Vi har fået de sidste detaljer på plads til fastelavnsarrangementet. 
4. På baggrund af den seneste strømafbrydelse samt planer om flere ladestandere, kunne vi tænke os at få 
undersøgt fordele/ulemper samt økonomi ved at få vores egen eltavle i Kildehøjen. Altså totalt adskilt fra 
Vejlby Vænge.  
5. Anne Sofie laver opslag på Facebook om overtagelse af pasning af gæsteværelset.  
6. Drøftelse om bestyrelsen fremover. Hvordan får man nye til at interessere og engagere sig i bestyrelsens 
arbejde.  
 
Næste møde 7. Marts 
 
 
 


